
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

Dagsorden      Skolebestyrelsesmøde nr.8   9. april 2024, kl. 17-19 

og Referat       

Deltagere 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Heidi Elmkjær (afbud)  

Joan Jensen 

Christian Yde  

Claus Eskildsen  

Cindy Krogh Omholt  

Solveig Nowak Kristiansen (afbud) 

 

Medarbejdere: 

Christina Finnemann Bajagilovic-Viuff (lærer) 

Joy Ellis Krogh Christoffersen (pædagog) 

Jens Hedegaard (viceskoleleder)  

Helle Futtrup (skoleleder) 

 

Elevrådet: 

Jacob Lynggaard Pedersen, 9A (afbud/fraværende) 

Jakup Korqaj, 9C (afbud/fraværende) 

Afbud Heidi Elmkjær 

 

Sted 
 

Personalerummet, Viaduktvej 

 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

Dagsorden udarbejdet af Christian Yde og Helle Futtrup 

Referent Jens Hedegaard 

 

 
 

 
 

 
 

Østre Skole 
Viaduktvej 55 

5500 Middelfart 

www.oestre-middelfart.dk 

 

Telefon +45 8888 5660 

Fax +45 8888 5676 
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Ordstyrer:  
Valg af ordstyrer for dette møde: 

Helle er aftenens ordstyrer 

Besluttet 

Opfølgning 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Nyt fra elevrådet (O og D) 
v/ Jacob og Jakup 
Intet at bemærke 

 

3. Ny aftale for folkeskolen (O og D) 
Der er for kort tid siden indgået en ny aftale om folkeskolen.  

Hovedtrækkene i aftalen præsenteres på mødet sammen med indfasningsforløbet.  

Helle gav et overblik over de nye tiltag, der er på vej nu og især de kommende år 

på folkeskoleområdet. Det handler om frisætning, valgfrihed, ro og rammer samt 

kortere skoledage/udnyttelse af UUV-timerne 

 

4. Skoledagens længde (O og D) 

En gennemgang af de ændringer der er søgt om ift. kortere skoledagen med 

konvertering af understøttende undervisning til to-voksen lektioner. 

Jens orienterede om processen i forbindelse med ansøgning om kortere skoledage. 

Bestyrelsen har ansøgt om, at Østre Skole udnytter de tilgængelige muligheder for 

kortere skoledage, og ledelsen arbejder på at planlægge en skoledag, der giver 

sammenhæng for børn og medarbejdere 

 

5. Godkendelse af budget (O, D og G) 

Præsentation af budget for 2024 til godkendelse i skolebestyrelsen.  

Helle præsenterede de tre dele, som budgettet kort fortalt består af, nemlig løn og 
personale, elever i specialtilbud og daglig drift 
Budgettet blev gennemgået.  
Godkendt 

 

6. Opsamling fra dialogmøde med politikere og oplæg af Rikke 

Yde. (O og D) 

Deltagerne i mødet fortæller om hovedpunkterne fra arrangementet og 

efterfølgende refleksioner og drøftes. 

Oplæg om ”Markante forældre”. En fornøjelse, og med mange gode pointer både 

til forældre og medarbejdere, som alle vores forældre og medarbejdere også 
kunne have glæde af. Der har været sonderinger, om flere skoler måske kunne 
samarbejde om et større arrangement med Rikke Yde…? 

 

7. Korte meddelelser fra ledelsen og formand. 
 Fjernvarme – status på forløbet 
 Ny klasse ved Heldagsklasserne 
 Orientering om samarbejde med andre bestyrelsesformænd i Middelfart Kommune. 
 Trafikken omkring skolen. 

Fjernvarme 

Arbejdet skrider fremad med de små eller større ændringer, der altid vil være. Det 
er planlagt med så små gener som muligt, og går indtil videre ret smertefrit. 
 

Ny klasse ved Heldagsklasserne.  
Der er kommet ny lovgivning, og Middelfart Kommune vil på den baggrund oprette 
en ny særlig klasse, som fysisk skal ligge for sig selv, men ledes af Østre 
Skole/Heldagsklasserne i forventning om, at klassen på sigt flyttes til 
Heldagsklasserne. Der er kommet over 100 ansøgere til stillingerne. Samtaler med 

henblik på, at klassen starter 1. juni. 
 

Samarbejde med andre bestyrelsesformænd  
Christian orienterede om, at der arbejdes på ”et fælles opråb” til den politiske 
ledelse med fokus på, at folkeskolernes udfordringer ikke kan/skal fixes med 
lappeløsninger og for få midler, og at elever og medarbejdere ikke trives godt nok. 
 

Trafik 
Bestyrelsen undrer sig: Vi fik tidligere afslag på tidsbestemte forbudstavler om 
”venstresving forbudt”, men undrer os over, at noget tilsvarende tilsyneladende 
kan lade sig gøre omkring Vestre Skole. Christian kontakter de folk, som tidligere 

besøgte os (Kristina Jensen, nu Kristina Koch) 

 

8. Eventuelt.  
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Christian vil læse op fra/tage udgangspunkt i bestyrelsens Årsberetning til 

valgmødet d. 29. april 

Punkter til fremtidige møder: 
 Handleplan for medarbejdertrivsel – opfølgning på Professionel Kapital 
 Skoleudviklingssamtalen og notat til skolens hjemmeside 

 Procedure for godkendelse af referat skrives ind i forretningsorden 
 Skolens værdiregelsæt – august – indgår i årshjul for skoleåret 2024-2025 

 Skærmbrug i folkeskolen – anbefalinger fra Undervisningsministeriet (maj mødet) 
Forvaltningen er orienteret om, at vi tager dette punkt på mødet i maj 

 

 

 

 


